

MARCH 13, 1974  
LE 13 MARS 1974

STATEMENT RELATING TO THE DELIMITATION OF THE  
CONTINENTAL SHELF BETWEEN GREENLAND AND CANADA

ACCORD RELATIF À LA DÉLIMITATION DU PLATEAU  
CONTINENTAL ENTRE LE GROËNLAND ET LE CANADA

**C  
o  
m  
m  
u  
n  
i  
q  
u  
é**



The Governments of Canada and Denmark have exchanged their instruments of ratification to the Agreement concerning the delimitation of the continental shelf between Greenland and the Canadian Arctic islands which was signed in Ottawa, on December 17, 1973, by the Secretary of State for External Affairs, the Honorable Mitchell Sharp, on behalf of Canada, and by the Danish Ambassador to Canada, His Excellency Henning Hjorth-Nielsen, on behalf of the Government of Denmark. The ceremony for the exchange of ratification instruments took place in Copenhagen, Wednesday March 13, in presence of the Canadian Ambassador to Denmark, Mr. D.M. Cornett, and the Danish Minister of Foreign Affairs, the Honorable J. Guldberg.

Les gouvernements du Canada et du Danemark ont échangé leurs instruments de ratification de l'accord relatif à la délimitation du plateau continental entre le Groenland et les îles de l'Arctique canadien qui avait été signé à Ottawa le 17 décembre 1973 par le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, au nom du Canada, et par l'Ambassadeur du Danemark au Canada, Monsieur Henning Hjorth-Nielsen, au nom du gouvernement du Danemark. La cérémonie d'échange d'instruments de ratification s'est déroulée à Copenhague le mercredi 13 mars, en présence de l'Ambassadeur du Canada au Danemark, Monsieur D.M. Cornett, et du Ministre des Affaires étrangères du Danemark, Monsieur J. Guldberg.